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Interpelacja dot. stoku narciarskiego MOSiR na Globusie 

Proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

1. W którym roku i na jakiej podstawie Uakimi argumentami się kirowano) podjęto

decyzję by nie uruchamiać więcej wyciągów narciarskich na stoku na Globusie?

2. Ile rocznie kosztowało utrzymanie czynnego stoku narciarskiego?

3. Ile MOSiR dopłacał rocznie do utrzymania stoku narciarskiego?

4. W którym roku podjęto inwestycję wykonania obecnych orczykowych wyciągów na

Globusie?

5. W którym roku i za jaką kwotę uruchomiono czytniki kart do wyciągów narciarskich

na Globusie?

6. Co stało się z ratrakiem, który był używany na górce? Ueśli został sprzedany to: kiedy,

w jakim trybie, komu i za jaką kwotę)

7. Co stało się ze sprzętem narciarskim z wypożyczalni jaka funkcjonowała na Globusie

Ueśli został sprzedany to proszę o informację kiedy został sprzedany, w jakim trybie i

za jaką kwotę)?

8. Jakie „przeszkody rowerowe i inne elementy infrastruktury technicznej znajdują się

pod śniegiem" na samym zjeździe na głównym stoku „zakazujące poruszania się i

zjeżdżania z górki"? Z tego co pamiętam z okresu letniego to takie przeszkody

znajdują się tylko na skraju górki, a nie na głównym zjeździe.


